
Interpellationssvar - Tillsyn enligt bl.a. Plan- och bygglagen (PBL)

Samhällsbyggnadsförvaltningen jobbar på och vidare precis som den tidigare har gjort. Precis som 
under förra mandatperioden. Vi skall ha klart för oss att den ”ärvda säcken” av gamla ärenden har 
hängt med in i nuvarande mandatperiod och förra året hanterades dessutom ett mycket större antal 
bygglovsärenden i Trelleborgs kommun är tidigare.  Det är ju roligt att kommunen invånare bygger 
och satsar på sin hemkommun men det anstränger ju också arbetet på förvaltningen lite så klart. 
Arbetet med att hantera både inrapporterade ärenden och akut tillsyn fortsätter löpande – som 
tidigare.
 
Avseende frågan om resurser så jobbar vi nu för en ramförstärkning till kommande budget 2021, där 
medel skall öronmärkas till just Tillsynsärende. Även högen som vi ärvt från föregående styre skall vi 
så klart banta ned så skyndsamt som det är möjligt. Samhällsbyggnadsnämnden kommer att ha en 
fortlöpande uppföljning om hur det går med tillsynen.
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